
Vedení fakulty dne 12. 4. 2017 diskutovalo výsledky ankety k hodnocení 
výuky v zimním semestru 2016-17. Anketa je vedením fakulty pravidelně 
sledována a její výsledky jsou předávány vedoucím kateder. 
 
V souvislosti s průběhem ankety byli vedoucí kateder požádáni, aby se 
seznámili s hodnocením předmětů, s obsahem obecné části ankety a zajistili 
informovanost o možnosti vyučujících reagovat na její obsah. 
 
Vedení fakulty bylo potěšeno výrazně vyšší účastí v tomto kole ankety (16%). 
Doporučuje, aby byli do ankety zapojeni více také studenti v Děčíně. Vedení 
fakulty ověřilo, že vedoucí kateder hodnocení výuky v anketě sledují. 
V návaznosti na obsah obecné části se vedení fakulty konstatovalo, 
že studenti kladně hodnotí jednotlivé oblasti výuky a mají zájem vedle 
teoretických partií také o praktické znalosti pro řešení matematicko-fyzikálních 
úloh. Zájmu o dostatečné podklady pro studium fyzikálních předmětů vychází 
fakulta vstříc vydáváním nových skript a učebnic pro jednotlivé předměty. 
Připomínky k oblasti informatiky budou projednány s pracovišti, která v této 
oblasti působí. Otázka rovnoměrného kreditového hodnocení studia 
jazykových předmětů je již diskutována s katedrou jazyků. O zlepšování stavu 
systému KOS usiluje fakulta při jednáních se zástupci VIC ČVUT. 
 


